



RE3 Conference June 11-15, 2023 (REclaim REstore REwild)

Members of [SER-UQAT](#) organized a symposium titled *Restoring peripheral resource regions in Québec: challenges and practices*, which takes place on June 15, 2023 during the final day of the [RE3](#) Conference in Québec City. The conference will take place from June 11-15, 2023 and cover the theme “From Reclaiming to Restoring and Rewilding” as part of the UN Decade of Ecosystem Restoration (2021-2030). The symposium is organized by UQAT PhD students Simon Taurines, Léo Lamarche and Samuel Teillaud, as well as UQAT Master’s student [Shawna O’Flaherty](#).

Student and post-doctoral oral presentations during the symposium by Chao Liu (Université Laval), Xiangbo Yin (UQAT), Karelle Rheault (University of Copenhagen), Joanie Tremblay (Université Laval), [Shawna O’Flaherty](#) (UQAT), [Marta Gabriele](#) (UQAT), and Yves-Dady Botula (UQAT).

Conférence RE3 du 11 au 15 juin 2023 (REclaim REstore REwild)

Les membres du comité étudiant [SER-UQAT](#) organisent un symposium intitulé *Restaurer les régions ressources périphériques du Québec : défis et pratiques*, qui aura lieu le 15 juin 2023 lors de la dernière journée de la conférence [RE3](#) à Québec. Cette conférence se déroulera du 11 au 15 juin 2023 et aura pour thématique la restauration et la réhabilitation des écosystèmes dans le cadre de la Décennie des Nations unies pour la restauration des écosystèmes (2021-2030). Le colloque est organisé par Simon Taurines, Léo Lamarche, et Samuel Teillaud, étudiants au doctorat à l’UQAT, et [Shawna O’Flaherty](#), étudiante à la maîtrise à l’UQAT.

Présentations orales d’étudiants et de chercheurs post-doctoraux lors du symposium : Chao Liu (Université Laval), Xiangbo Yin (UQAT), Karelle Rheault (Université de Copenhague), Joanie Tremblay (Université Laval), [Shawna O’Flaherty](#) (UQAT), [Marta Gabriele](#) (UQAT) et Yves-Dady Botula (UQAT).